



**SHIRE OF CHRISTMAS ISLAND
PUBLIC NOTICE**

04/25

19 February 2025

Notice of Review of Shire of Christmas Island Local Laws under s3.16 Local Government Act 1995

The Shire of Christmas Island has enacted a number of local laws that govern activities on land that is owned or managed by the Shire, as well as certain activities conducted on private land within the Shire.

All will have the opportunity to lodge a submission to the Shire of Christmas Island about the current content of the Local Laws. The submissions will be presented to Council who will then determine whether to amend, repeal or retain the Local Laws. Residents have until the close of business on Monday April 7th 2025 to provide their feedback at the details below.

Why are these local laws being reviewed?

Local Governments in WA are required to review a local law every eight years under s3.16 of the Local Government Act 1995. During a review, the community and other stakeholders are invited to provide a submission to the Local Government about the local law. This ensures the community contributes and is involved in the local law making process.

What will happen to my feedback?

The Shire will consider all the submissions from the community and present a report to Council. Council will then consider the report at a meeting and determine if the local laws are to be repealed, amended or retained.

If Council decides to amend a local law, will the community be consulted?

Yes, under s3.12 of the Local Government Act 1995, local governments are required to advertise the draft local law for community comment for at least six weeks. The amendment, and any community submissions will then be considered by the Local Government and presented in a report to Council for their consideration.

Importance of Local Laws

Local laws have the status of legislation and are enforceable by the local government. The Shire may authorise Officers to enforce the local laws on its behalf and seek the assistance of other agencies as needed from time to time also. The Shire thanks the community for playing their part in this statutory process.

The local laws to be reviewed are –

SOCI Animals, Environment and Nuisance Local Law 2018
SOCI Cats Local Law 2018
SOCI Dogs Local Law 2018
SOCI Health Local Law 2018
SOCI Waste Local Law 2019
SOCI Parking and Parking Facilities Local Law 2019
SOCI Plastic Bag Reduction Local Law 2018
SOCI Standing Orders Local Law 2018
SOCI Cemeteries Local Law 2013

These are located on <https://www.shire.gov.cx/shire-by-laws> and viewable at the Shire offices from 7.30am to 4pm Monday to Friday at the George Fam Centre. Submissions about the review of the local laws can be emailed to chris@shire.gov.cx , or mailed to the Shire of Christmas Island at **Attn: Chris Su, PO Box 863, Christmas Island, WA 6798** by the close of business **Monday April 7th 2025**.

For queries about the process, please contact Chris Su at the Shire of Christmas Island during George Fam Centre opening hours on 9164 8300 (237) or on 040 799 4218 or during office hours.

David Price
Chief Executive Officer



SHIRE OF CHRISTMAS ISLAND PUBLIC NOTICE

04/25

19 February 2025

根据1995年《地方政府法》第3.16条对圣诞岛郡地方法规进行审查的通知

圣诞岛郡颁布了一系列地方法规，旨在规范该郡拥有或管理的土地上的活动，以及在该郡境内私人土地上进行的某些活动。

所有人都有机会就当地法律的现行内容向圣诞岛郡政府提交意见。这些意见将提交给议会，由其决定是否修改、废除或保留当地法律。居民需在2025年4月7日（星期一）下班前，按照以下详细信息提供反馈。

为什么这些地方法规正在被审查？

根据1995年《地方政府法》第3.16条，西澳大利亚（WA）的地方政府每八年必须对地方法规进行一次审查。在审查期间，社区和其他利益相关者被邀请向地方政府提交关于地方法规的意见。这确保了社区对地方法规制定过程的贡献和参与。

我的反馈会被如何处理？

圣诞岛郡将考虑社区提交的所有意见，并向议会提交报告。

随后，议会将召开会议审议该报告，并决定是否废除、修订或保留当地法律。

如果议会决定修改某项地方法律，是否会咨询社区意见？

是的，根据《1995年地方政府法》第3.12条，地方政府必须将地方法律草案公示至少六周，以征求社区意见。之后，地方政府将审议该修正案以及社区提交的任何意见，并在报告中提交给议会审议。

地方法律的重要性

地方法律具有立法地位，可由地方政府执行。郡政府可授权官员代表其执行地方法律，并适时寻求其他机构的协助。郡政府感谢社区在这一法定程序中发挥作用。

待审查的当地法律有一

SOCI 动物、环境和滋扰地方法 2018

SOCI 猫地方法2018

SOCI 狗地方法2018

SOCI 健康地方法 2018

SOCI 废物当地法 2019

SOCI 停车和停车设施地方法2019

SOCI 减少塑料袋地方法 2018

SOCI 常规地方法2018

SOCI 公墓地方法 2013

这些文件的网址位于<https://www.shire.gov.cx/shire-by-laws> 并且可于周一至周五上午 7:30 至下午 4:00 在乔治·法姆中心（George Fam Centre）的郡办公室查阅。

关于当地法律审查的意见可以通过电子邮件发送至 chris@shire.gov.cx,
或邮寄至圣诞岛郡，*收件人：Chris Su, PO Box 863, Christmas Island, WA 6798*
截止日期为 **2025年 4月 7日** 星期一下班前。

如需咨询相关流程，请在乔治·法姆中心开放时间致电9164 8300 (237)
或 040 799 4218，或于办公时间联系圣诞岛郡的克里斯·苏。

David Price
Chief Executive Officer



SHIRE OF CHRISTMAS ISLAND PUBLIC NOTICE

04/25

19 February 2025

Notis Kajian Semula Undang-undang Tempatan Shire Pulau Krismas di bawah s3.16 Akta Kerajaan Tempatan 1995

Shire Pulau Krismas telah menggubal beberapa undang-undang tempatan yang mengawal aktiviti di atas tanah yang dimiliki atau diurus oleh Shire, serta aktiviti tertentu yang dijalankan di tanah persendirian dalam Shire.

Semua akan berpeluang untuk mengemukakan penyerahan kepada Shire Pulau Krismas mengenai kandungan semasa Undang-undang Tempatan. Penyerahan akan dikemukakan kepada Majlis yang kemudiannya akan menentukan sama ada untuk meminda, memansuhkan atau mengekalkan Undang-undang Tempatan. Penduduk mempunyai masa sehingga penutupan perniagaan pada hari Isnin 7 April 2025 untuk memberikan maklum balas mereka pada butiran di bawah.

Mengapakah undang-undang tempatan ini disemak?

Kerajaan Tempatan di WA dikehendaki menyemak undang-undang tempatan setiap lapan tahun di bawah s3.16 Akta Kerajaan Tempatan 1995. Semasa semakan, masyarakat dan pihak berkepentingan lain dijemput untuk memberikan penghujahan kepada Kerajaan Tempatan tentang undang-undang tempatan. Ini memastikan masyarakat menyumbang dan terlibat dalam proses penggubalan undang-undang tempatan.

Apakah yang akan berlaku kepada maklum balas saya?

Shire akan mempertimbangkan semua penghujahan daripada komuniti dan membentangkan laporan kepada Majlis. Majlis kemudiannya akan mempertimbangkan laporan itu pada mesyuarat dan menentukan sama ada undang-undang tempatan akan dimansuhkan, dipinda atau dikekalkan.

Jika Majlis memutuskan untuk meminda undang-undang tempatan, adakah masyarakat akan dirujuk?

Ya, di bawah s3.12 Akta Kerajaan Tempatan 1995, kerajaan tempatan dikehendaki mengiklankan draf undang-undang tempatan untuk ulasan masyarakat selama sekurang-kurangnya enam minggu. Pindaan itu, dan sebarang penyerahan masyarakat kemudiannya akan dipertimbangkan oleh Kerajaan Tempatan dan dibentangkan dalam laporan kepada Majlis untuk pertimbangan mereka.

Kepentingan Undang-undang Tempatan

Undang-undang tempatan mempunyai status perundangan dan boleh dikuatkuasakan oleh kerajaan tempatan. Shire boleh memberi kuasa kepada Pegawai untuk menguatkuasakan undang-undang tempatan bagi pihaknya dan mendapatkan bantuan agensi lain seperti yang diperlukan dari semasa ke semasa juga. Shire mengucapkan terima kasih kepada masyarakat kerana memainkan peranan mereka dalam proses berkanun ini.

Undang-undang tempatan yang akan dikaji adalah –

Undang-undang Tempatan Haiwan, Alam Sekitar dan Gangguan SOCI 2018

Undang-undang Tempatan Kucing SOCI 2018

Undang-undang Tempatan Anjing SOCI 2018

Undang-undang Tempatan Kesihatan SOCI 2018

Undang-undang Tempatan Sisa SOCI 2019

Undang-undang Tempatan Pengurangan Beg Plastik SOCI 2018

Undang-undang Tempatan Perintah Tetap SOCI 2018

Undang-undang Tempatan Perkuburan SOCI 2013

Ini terdapat di <https://www.shire.gov.cx/shire-by-laws> dan boleh dilihat di pejabat Shire dari 7.30 pagi hingga 4 petang Isnin hingga Jumaat di Pusat George Fam.

Penyerahan tentang semakan undang-undang tempatan boleh dihantar melalui e-mel ke chris@shire.gov.cx , atau dihantar ke Shire Pulau Krismas di **Attn: Chris Su, PO Box 863, Christmas Island, WA 6798** sebelum waktu pejabat ditutup pada Isnin **7 April 2025**.

Untuk pertanyaan tentang proses tersebut, sila hubungi Chris Su di Shire Pulau Krismas semasa waktu operasi Pusat George Fam di 9164 8300 (237) atau di 040 799 4218 atau semasa waktu pejabat.

David Price
Chief Executive Officer